
 

Referat 
FAU-møte

03.09.2003
Midtbygda skole

 
Til stede: 

 
Heidi Haugholt, Gry Erlandsen, Linda Pedersen, Liv Arnhild 
Trydal, Morten Flatebø, Monica Espeseth, Beate Bakkebø, Sonja 
Holtsdalen, Roger Plassen, Vidar Nordgaard, Mette Bunting 
(avtroppende FAU-leder) og John Øygarden (rektor) 

Fravær: Einar Ask og Britt Christensen 

Referent: Morten Flatebø 
 

Sak 1/2003-2004 Kort orientering om klassekontaktarbeid ved Mette 
Bunting 

 Mette orienterte om saker som forrige FAU har arbeidet med. 
Det viktigste var imidlertid å informere det nye FAU om Hun 
orienterte også om rutiner.. 
 

Sak 2/2003-2004 Skolens rådsorganer v/rektor 
 John orienterte om oppbygning og funksjonene til 

klasserådene, elevrådet, foreldrenes arbeidsutvalg (FAU) og 
samarbeidsutvalget (SU). FAU består av en foreldre-
representant fra hver klasse (som oftest en av 
klassekontaktene). SU består av 3 ansatte (to lærere og en fra 
skolens øvrige ansatte), 2 fra elevrådet (vanligvis leder og 
nestleder), 1 politisk valgt representant, 2 fra FAU (som oftest 
leder og nestleder) og rektor (som sekretær). 
 

Sak 3/2003-2004 Valg av leder og nestleder/sekretær 
 Mette ledet valget som gav følgende resultat: 

•  leder: Morten Flatebø 
•  nestleder/sekretær: Beate Bakkebø 

 
Disse ble også valgt til å representere FAU i SU. Iflg. § 11-4 
skal det velges personlige vararepresentanter til FAUs 
representanter i SU, og dette ble som følger: 

•  for Morten Flatebø ble Vidar Nordgaard valgt 
•  for Beate Bakkebø ble Heidi Haugholt valgt 

  
Sak 4/2003-2004 Utdeling/gjennomgang av FAU-permene 
 John orienterte om innholdet i FAU-permen. Det er kjøpt inn 2 

nye permer slik at det nå er totalt 12 permer, 1 til hver 
klasse/FAU-representant. Ved en gjennomgang av hvem som 
har de ulike permene, er det kun et par som det er uklarheter 
rundt. Vi tar dette opp på neste møte, slik at vi sikrer at alle 
FAU-representantene har en perm. 
 
 
 
 



 
Sak 5/2003-2004 Aktuelle saker 
 1) FAU – hva er det? 

Flere var usikre på hvilken rolle FAU har og hva det forventes 
av vi skal gjøre. Vi hadde en samtale/diskusjon rundt dette. 
 
2) Grunnskolens uke (uke 45) 
Tidligere har FAU vært engasjert i grunnskolens uke bl.a. med 
foreldrekafé. Vi regner med at det vil komme en forespørsel fra 
SU om vi kan bidra med det i år også. Det ble derfor valgt en 
arbeidsgruppe bestående av Sonja (leder), Heidi, Monica, Liv 
Arnhild og Gry som skal organisere dette arbeidet. 
 
3) Informasjonsarbeid 
Vi hadde en samtale rundt dette. Det var enighet om at 
informasjon er viktig for å skape engasjement fra foreldrene. Vi 
diskuterte også konkrete tiltak som folder og internett-sider. 
Det ble også her satt ned en arbeidsgruppe bestående av 
Roger, Beate og Morten som skal ha et spesielt ansvar for 
denne satsingen. 
 
4) Zero-prosjektet 
John informerte om bakgrunn, målsetning og status for 
prosjektet som skal vare ut dette skoleåret. Den formelle 
åpningen av prosjektet for elevene og lærerne skjer 11. 
september med en markering i midtrommet. Det er viktig at vi 
som foreldre kommer på banen og bl.a. kommer med 
konstruktive innspill til handlingsplanen som skal utarbeides. 
Zero-prosjektet kommer til å bli et fast punkt på dagsorden i 
FAU-møtene dette året. 
 
5) Revidert skolerute 
John informerte om endringer i denne. 
 

Neste møte onsdag 15. oktober kl. 19.00 – 21.00 (Midtbygda skole) 
  

Foreløpige saker: 
- status FAU-permene 
- zero-prosjektet 
- kommunalt foreldreutvalg (KFU) 
- grunnskolens uke 
- informasjonsfolder 
 
Andre saker meldes leder el. nestleder i forkant (om mulig). 
 
NB! Sørg for at en av de andre klassekontaktene kan komme 
på møtet dersom du selv ikke har anledning! 
 

 
Morten Flatebø 
referent 
 
 

 

 


